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Questions from our Shareholders 

Jean-Marie SOLVAY, Voorzitter van de Raad van Bestuur 

We gaan nu over tot de vraag- en antwoordsessie. 

Voorafgaand aan de Algemene Vergadering zijn er een aantal vragen schriftelijk aan 

ons toegezonden. 

Om de duidelijkheid en consistentie te waarborgen, hebben we besloten om in deze 

vraag-en-antwoordsessie vragen over identieke onderwerpen bij elkaar te voegen. 

Bovendien zijn een aantal van deze vragen al beantwoord in onze presentaties. Zodra 

wij ze vermelden, melden wij dat. 

Laten we beginnen met het beantwoorden van een aantal schriftelijk ontvangen 

vragen. Daarna wisselen we af met vragen uit het publiek. 

Ik stel voor dat we verdergaan met de eerste vraag. Michel? 

 

1. 

Michel DEFOURNY, secretaris-generaal en directeur 

Wij hebben verschillende vragen ontvangen over de disagio van SOLVAC en de 

liquiditeit van het aandeel. Concreet werd ons gevraagd of de Raad van Bestuur op 

dit moment overweegt om maatregelen te nemen om de liquiditeit van het aandeel te 

verbeteren en de disagio te verlagen en zo ja, welke maatregelen dit zouden kunnen 

zijn. 

 

Jean-Marie SOLVAY 

- Bedankt voor deze vraag. 

- De disagio is één van de indicatoren (met name de Net Asset Value) waarvan 

wij de ontwikkeling nauwlettend volgen. We hebben hierin een stijging 

waargenomen gedurende het jaar 2024. Op 31-12-2024 bedroeg deze 33,07%. 

Dit cijfer is ongunstig vergeleken met de gemiddelde korting van de afgelopen 

tien jaar, die 23,9% bedraagt. 

- Opgemerkt dient te worden dat deze verhoging deel uitmaakt van een 

algemene trend van toenemende disagios voor holdingmaatschappijen in 

België. 

- Liquiditeit is een van de factoren die de disagio verklaart. Hoewel de link niet 

direct is, zijn disagio en liquiditeit aan elkaar gekoppeld en zoals u weet is de 

liquiditeit van het aandeel Solvac beperkt. 

- Het verwerkte volume in 2024 bedraagt 315.000 titels, een stijging ten opzichte 

van 2023, maar blijft desondanks laag. 

- Zoals wij hebben gemeld, is de Raad van Bestuur uiteraard niet tevreden met 

de huidige situatie. 
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- De Raad van Bestuur bestudeert momenteel een aantal opties die op termijn 

de liquiditeit van de titel zouden kunnen verbeteren, met als bijkomend voordeel 

dat dit op de lange termijn een positief effect zou kunnen hebben op de disagio. 

- Het is nog te vroeg om de verschillende opties die onderzocht worden, te 

bespreken. We komen terug bij de aandeelhouders als we er klaar voor zijn. 

 

Ik stel voor dat we verdergaan met de volgende vraag. Michel? 

 

2. 

Michel DEFOURNY 

Vervolgens ontvingen wij het verzoek om verduidelijking van het beloningsbeleid voor 

de bestuurders, en in het bijzonder de voorgestelde beloning voor de leden van het 

Stuurcomité en voor zijn Voorzitter. 

 

Jean-Marie SOLVAY 

- Dank je, Michel. 

- Dit onderwerp is ter sprake gekomen in de presentaties die aan u zijn gegeven. 

- Het beloningsbeleid blijft in grote lijnen ongewijzigd ten opzichte van het beleid 

dat eerder door de algemene vergadering werd goedgekeurd. 

- De enige wezenlijke verandering betreft inderdaad de bezoldiging van de 

beheerder die verantwoordelijk zal zijn voor het voorzitterschap van het nieuwe 

Stuurcomité, de zogenaamde “beheerder belast met de implementatie van de 

strategie”. Voorgesteld wordt om zijn vergoeding vast te stellen op maximaal € 

135.000,- voor het equivalent van een halftijdse betrekking. 

- Deze vergoeding zal de vergoeding die normaliter aan een commissievoorzitter 

wordt toegekend, ruimschoots overtreffen. Dit beloningsniveau wordt 

gerechtvaardigd door de omvang van de taak die van deze functie wordt 

verwacht en het strategische belang ervan; het betreft een missie die qua 

werklast en inhoud de taken van bijvoorbeeld de voorzitters van de 

Benoemingscommissie en de Auditcommissie ruimschoots zal overtreffen. 

- Deze kosten lijken ons lager dan de kosten die nodig zouden zijn om een 

externe consultant te betalen om dezelfde taken uit te voeren. Een externe 

adviseur die bovendien niet over dezelfde kennis van het bedrijf beschikt als de 

directeur die de rol van voorzitter van het Stuurcomité zal vervullen. 

- Wat de andere Bestuurders betreft die deel zullen uitmaken van dit Comité, met 

als opvallende uitzondering de Voorzitter van de Raad van Bestuur, die geen 

vergoeding zal ontvangen voor zijn deelname aan de werkzaamheden van het 

Comité, ontvangen zij uitsluitend presentiegeld dat overeenkomt met de 

vergoedingen die de leden van de andere Comités ontvangen. 

 

Laten we naar de volgende vraag gaan, Michel. 



3 
 

Michel DEFOURNY 

De aandelenkoers van SYENSQO ligt heel dicht bij de waarde van het belang in de 

boeken van SOLVAC. Zou dit ertoe kunnen leiden dat SOLVAC een 

waardevermindering in de boeken moet opnemen voor zijn belang in SYENSQO? 

 

Jean-Marie SOLVAY 

- Dank aan deze aandeelhouder voor zijn vraag. 

- De marktomstandigheden zijn momenteel zeer onvoorspelbaar. 

- De waarde van het belang in Syensqo bedraagt momenteel 63,90 

EUR/aandeel in de boeken van Solvac. Maar op dit moment ligt deze waarde 

feitelijk op een iets hoger niveau dan de deelname in onze boeken. 

- De situatie zoals beschreven in de vraag zou echter niet direct en automatisch 

de noodzaak tot waardevermindering met zich meebrengen. 

- De omstandigheden op de aandelenmarkt kunnen er inderdaad toe leiden, 

vooral wanneer de volatiliteit hoog is, dat bepaalde effecten tegen een lagere 

prijs gewaardeerd worden dan wanneer men het potentieel van het bedrijf op 

lange termijn zou inschatten. 

- Uiteraard volgt de Auditcommissie de situatie nauwlettend, samen met onze 

externe accountant. 

- Hoe dan ook, op basis van de huidige kennis, zou het feit dat er daadwerkelijk 

een waardevermindering in de rekeningen van SOLVAC zou worden geboekt, 

er niet onmiddellijk toe leiden dat het vermogen van onze onderneming om 

dividend uit te keren overeenkomstig haar dividendbeleid in twijfel wordt 

getrokken. 

 

Laten we naar de volgende vraag gaan. 

4. 

Michel DEFOURNY 

Naar aanleiding van de vorige vraag, werd ons door een aandeelhouder specifiek 

gevraagd om ons dividendbeleid voor de toekomst te bevestigen of toe te lichten. 

 

Jean-Marie SOLVAY 

- Dank ook aan deze aandeelhouder voor zijn vraag. 

- Het dividendbeleid van Solvac blijft ongewijzigd. 

- Het houdt in dat de vennootschap vrijwel alle dividenden die zij uit haar 

deelnemingen ontvangt, uitkeert, na aftrek van de financiële lasten en de 

operationele kosten. De Raad van Bestuur en de Algemeen Directeur zien erop 

toe dat deze onder controle worden gehouden. 



4 
 

- Anderzijds heeft de Raad van Bestuur, zoals vanochtend aangekondigd, 

besloten om de timing en de distributie van het dividendbedrag dat aan onze 

aandeelhouders wordt uitgekeerd, enigszins aan te passen. 

- Deze wijziging heeft enerzijds tot doel duidelijkheid te scheppen, waarbij wordt 

voorgesteld om voortaan een eerste interim-uitkering te doen ter hoogte van 

50% van het dividendbedrag van het voorgaande jaar, gevolgd door een 

tweede interim-uitkering, ter hoogte van het saldo, onder voorbehoud van 

goedkeuring door de Algemene Vergadering. 

- Anderzijds zal de timing van de betalingen - september voor de eerste 

tussentijdse betaling en mei voor de tweede tussentijdse betaling, wat het saldo 

is - Solvac in staat stellen om haar aandeelhouders dividend uit te keren met 

de liquide middelen die zij tot haar beschikking heeft, op basis van de 

ontvangen dividenden. Hiermee wordt de financiële last vermeden die ontstaat 

door het aangaan van kortetermijnschulden om dividendvoorschotten te 

betalen in afwachting van de ontvangst ervan. 

- Het bedrag aan jaarlijks uitgekeerde dividenden weerspiegelt dus rechtstreeks 

de dividenden die we ontvangen van onze twee deelnemingen, na aftrek van 

onze administratie- en financiële kosten. Hierdoor worden de financiële kosten 

op korte termijn geëlimineerd. 

- Onze bestuurders die Solvac vertegenwoordigen in de raden van bestuur van 

Solvay en Syensqo zorgen er, als onderdeel van hun missie, voor dat zij de 

verwachting van Solvac uitspreken dat de aandelenparticipaties in lijn zijn met 

hun respectieve dividendbeleid. 

 

Ik stel voor dat we verdergaan met de volgende vraag. 

 

5. 

Michel DEFOURNY 

Ik stel voor, Jean-Marie, dat we een eerste vraag uit het publiek beantwoorden. 

 

[Vraag gesteld in de zaal: 

Meneer de President, 

Beste Jean-Marie, 

 

Allereerst wil ik u, het bestuur en uw team feliciteren met het opmerkelijke werk dat in 

2024 is verricht. 

 

Na een jaar 2023 gevuld met studies, inspanningen en beslissingen, was 2024 niet 

bepaald een rustig jaar. De elf vergaderingen van de raad van bestuur van Solvac 

getuigen hiervan, evenals het inmiddels goed ingestelde auditcomité. De nieuwe 

versie van het jaarverslag illustreert de versterking van het professionalisme van 

Solvac. Goed gedaan. 
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De uitdagingen - en kansen - blijven aanzienlijk en u bent ze in uw presentatie niet uit 

de weg gegaan. 

 

Ik heb drie vragen over hetzelfde onderwerp. Ze raken de essentie van Solvac: haar 

bestaansrecht, haar toegevoegde waarde voor de 14.000 aandeelhouders, familiaal 

en niet-familiaal, groot en klein. 

 

1) Wat is, een jaar na de splitsing, de belangrijkste conclusie van uw 

beoordeling van de twee investeringen: Solvay en Syensqo? 

 

2) Wat is, na een jaar van aangepast bestuur (met drie door Solvac 

benoemde directeuren in de raden van bestuur van Solvay en Syensqo), de 

belangrijkste ervaring of de belangrijkste les? 

 

3) Welke acties moet Solvac op basis van deze elementen ondernemen om 

zijn relevantie en toegevoegde waarde als referentieaandeelhouder van 

Solvay en Syensqo in de komende drie tot vijf jaar te versterken? 

 

Ontzettend bedankt.] 

 

Jean-Marie SOLVAY 

- Dank U voor uw vraag. 

- Door de splitsing konden de twee ontstane bedrijven profiteren van een grotere 

operationele en strategische flexibiliteit: een eigen bedrijfsmodel, een meer 

gerichte cultuur en management, en meer flexibiliteit bij de toewijzing van 

investeringen. 

- Wij zijn van mening dat deze situatie beide ondernemingen in staat heeft 

gesteld om goed om te gaan met de complexe macro-economische context die 

we sinds vorig jaar meemaken, en beter dan zonder de splitsing. 

- Solvac heeft op zijn beurt twee aandelen in handen die zij volgt met de drie 

vertegenwoordigers die zij in elk van de twee CA's aanwijst. Voor Solvac is de 

situatie nu overzichtelijker en is er gerichter toezicht. 

- Onze aandeelhouder, zoals we hebben aangekondigd, bezit een aandeel 

waarvan de onderliggende waarde bestaat uit een combinatie van een 

“waarde”-aandeel en een “groei”-aandeel. 

- De beursprestaties van beide bedrijven, ook al is één van beide er niet in 

geslaagd zijn potentieel te benutten in de moeilijke context waarin we ons 

bevinden, tonen duidelijk aan dat de splitsing het risico van de SOLVAC-

aandeelhouder ten opzichte van een specifieke markt heeft gedifferentieerd. 

- Via Solvac hebben we dus een vorm van diversificatie gerealiseerd voor onze 

aandeelhouders, waarbij we in 2024 een dividend hebben gehandhaafd dat 

gelijk is aan dat van 2023, ondanks de reeds genoemde moeilijke context. 
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- Wij stellen eveneens vast dat Solvac, door zijn rol als referentieaandeelhouder 

op lange termijn en door zijn invloed op zijn deelnemingen, duurzame waarde 

voor zijn aandeelhouders kan creëren, met name via zijn aantrekkelijke 

dividendbeleid. 

- Dit is uiteraard een factor die op de lange termijn moet worden beoordeeld, en 

niet na slechts een jaar ervaring met het model. 

- We hebben tot nu toe dus een positieve beoordeling gekregen en het is aan 

ons om onze aandeelhouders te overtuigen van de relevantie van het model; 

Daar blijven we aan werken, met als doel nieuwe investeerders aan te trekken. 

 

Laten we naar de volgende vraag gaan, Michel. 

 

6. 

Michel DEFOURNY 

Om verder te gaan met de geschreven vragen, een aandeelhouder vraagt ons hoe de 

prijs van SOLVAY en SYENSQO zich heeft ontwikkeld in vergelijking met het 

gemiddelde van de Europese chemische markt? 

Als u het niet erg vindt, beantwoord ik deze vraag direct. 

 

 

- De ontwikkeling van de aandelenkoersen van chemische bedrijven was in 
2024 ongunstig. De ontwikkeling van de aandelenkoersen van chemische 
bedrijven was in 2024 ongunstig. 

- Sinds de splitsing van Solvay is het relevant om de prijsontwikkeling van 
Solvay en Syensqo te vergelijken met die van hun sectorgenoten. 
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- Sinds de splitsing hebben de aandelenkoersen van Solvay en Syensqo zich 
in tegengestelde richting ontwikkeld. 

- Enerzijds is de marktwaarde van het belang van Solvac in Solvay in het jaar 
2024 met ongeveer 58% gestegen 

- Daarentegen daalde de koers van het Syensqo-aandeel met 22%, gezien de 
omstandigheden, en dit in een macro-economische omgeving die niet gunstig 
was voor chemische aandelen, met name in het segment "Specialiteiten". 

- Deze trend zette zich begin 2025 voort. 
 

Ik stel voor dat we verdergaan met de volgende vraag. 

 

7. 

Michel DEFOURNY 

Wij hebben vragen ontvangen over de Share Buy-back operatie die SYENSQO in de 

afgelopen maanden heeft uitgevoerd. 

Enerzijds wordt ons gevraagd of SOLVAC steun heeft verleend aan deze operaties 

en zo ja, wat de redenen voor deze beslissing waren. 

Bovendien verhoogde deze Share Buy-back operatie de deelname van SOLVAC in 

SYENSQO van 30,81% naar 31,06%, terwijl de deelname van SOLVAC in SOLVAY 

ongewijzigd bleef. Wij worden gevraagd te verduidelijken of de Raad van Bestuur van 

plan is om die ongelijke deelname in beide ondernemingen te handhaven, om haar 

deelname in SOLVAY te verhogen tot het niveau van die in SYENSQO, of om de 

deelname van SOLVAC in SYENSQO terug te brengen tot het oorspronkelijke niveau 

van 30,81%, door de overtollige aandelen te verkopen, eventueel met het oog op de 

vermindering van de langetermijnschuld. 

 

Jean-Marie SOLVAY 

- Dank u voor deze dubbele vraag. 

- Deze Share Buy-back operatie is goedgekeurd door de Raad van Bestuur van 

SYENSQO en mevrouw Kadri kreeg de gelegenheid om de redenen daarvoor 

toe te lichten tijdens de algemene vergadering van SYENSQO. 

- Voor SYENSQO was de invoering van dit inkoopprogramma voor 843.488 

aandelen een tweede manier om de aandeelhouders te belonen, als aanvulling 

op de uitkering van het dividend. 

- SOLVAC heeft dit erkend en bevestigt de verwachting dat SYENSQO haar 

aandeelhouders zal blijven belonen door middel van de uitkering van een 

dividend, zoals ook het geval was voor het jaar 2024. 

- Het zeer kleine verschil dat voortvloeit uit de uitvoering van dit programma 

tussen de participatie van SOLVAC in SOLVAY en die in SYENSQO, vormt in 

de ogen van de Raad van Bestuur geen probleem. In de huidige stand van 

zaken overweegt de Raad dan ook geen enkele transactie tot aankoop van 
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SOLVAY-aandelen of verkoop van SYENSQO-aandelen met het oog op het 

herstel van de perfecte pariteit in haar participaties. 

- Bovendien ligt de huidige situatie nog steeds in lijn met de aankondiging die 

SOLVAC deed bij de splitsing. Dit bevestigt onze wens om op lange termijn 

referentieaandeelhouder te blijven van de twee ondernemingen die uit de 

splitsing zijn ontstaan. 

 

8. 

Michel DEFOURNY 

In dezelfde lijn Jean-Marie, en vóór wij een andere vraag van het publiek horen, wij 

ontvingen we een andere vraag van een aandeelhouder over onze langlopende 

schulden. 

Enerzijds heeft Solvac in 2010 en vervolgens tussen 2016 en 2020 een schuld 

aangegaan die inmiddels 150 miljoen euro bedraagt. Deze schuld is sindsdien jaar na 

jaar in tranches verlengd, met het oog op de terugkoop van SOLVAY-aandelen. Een 

schuld die momenteel een bedrag vertegenwoordigt van EUR 7,02 per aandeel, zoals 

vermeld in ons jaarverslag. 

De vraag is dan ook of de Raad van Bestuur voornemens is een plan voor te stellen 

om deze schuld op lange termijn te verminderen, hetzij door het dividend te verlagen 

(om de schuld rechtstreeks af te lossen, hetzij door eigen aandelen in te kopen met 

het oog op de vernietiging ervan), hetzij door het bedrag van het dividend te bevriezen 

en het eventuele overschot aan dividenden dat in de toekomst uit de deelnemingen 

wordt ontvangen, te gebruiken om deze schuld ten minste gedeeltelijk af te lossen. 

 

Jean-Marie SOLVAY 

- Wij danken deze aandeelhouder voor zijn vraag. 

- Ter herinnering: deze schuld werd deels aangegaan om SOLVAC in staat te 

stellen haar deelname in SOLVAY destijds – en heden ten dage in SOLVAY en 

SYENSQO – te verhogen tot boven de 30%. Op die manier zou SOLVAC 

worden vrijgesteld van de verplichting om een openbaar overnamebod uit te 

brengen indien zij later zou beslissen haar deelname in SOLVAY en/of 

SYENSQO te verhogen. 

- Tot op heden levert het totale dividend dat wij genereren met onze 

investeringen een rendement op dat hoger ligt dan de kosten van deze schuld. 

- De hefboomwerking hiervan is positief en heeft een verwaterend effect op de 

resultaten van SOLVAC. 

- Gelet op deze elementen is SOLVAC momenteel niet van plan om deze 

structurele schuld geheel of gedeeltelijk terug te betalen. 

 

Ik stel voor dat we verdergaan met de volgende vraag. 
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9. 

Michel DEFOURNY 

Een aandeelhouder stuurt ons een vraag die verband houdt met de optioneel dividend. 

Zo herinnert hij ons eraan dat Solvac in oktober 1998 haar aandeelhouders een 

“optioneel” dividend aanbood, d.w.z. de mogelijkheid voor de aandeelhouder om te 

kiezen of hij zijn dividend in contanten wilde ontvangen, of in de vorm van een 

vordering op de vennootschap, waardoor hij voor 53 vorderingen één nieuw Solvac-

aandeel kon ontvangen. 

Hij vraagt ons of de Raad van Bestuur in de toekomst hetzelfde mechanisme wil 

inzetten om zo middelen vrij te maken waarmee een deel van de langetermijnschuld 

kan worden afgelost. 

 

Jean-Marie SOLVAY 

- Wij danken deze aandeelhouder voor zijn vraag. 

- Er dient opgemerkt te worden dat het keuzedividend in België geen fiscaal 

voordeel oplevert voor de aandeelhouder of de vennootschap, zoals dat in 

andere landen wel het geval kan zijn. 

- Sindsdien heeft deze mogelijkheid onze aandacht niet meer getrokken, temeer 

daar wij, zoals reeds aangegeven, niet van plan zijn onze structurele lening op 

korte termijn terug te betalen. 

 

Indien wij geen meer vraag uit de zaal hebben, stel ik voor dat wij een andere 

gaschreven vraag beantwoorden. 

 

10. 

Michel DEFOURNY 

Van een aandeelhouder ontvingen we de volgende vraag: "Mevrouw Kadri ontvangt 

een bonus voor 2024, maar in 2024 daalde het aandeel SYENSQO met 26%, terwijl 

alle beurzen grotendeels positief waren. Hoe accepteert SOLVAC, als 

referentieaandeelhouder, deze bonus die aan mevrouw Kadri is toegekend?" 

 

Jean-Marie SOLVAY 

- Dank u voor uw vraag. 

- De directe vergoeding van mevrouw Kadri bedroeg in 2024 € 4,2 miljoen, in de 

vorm van een vast salaris van € 1,5 miljoen, een variabele vergoeding van € 

1,4 miljoen en aandelen van het bedrijf ter waarde van € 1,35 miljoen. 
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- Zijn prestatiebonus werd daarom tussen 2023 en 2024 met 38% verlaagd en 

zijn totale directe vergoeding werd met 10% verlaagd. 

- Het jaar 2024 was inderdaad moeilijk voor de chemische industrie, vooral in 

Europa. SYENSQO heeft met meerdere externe crises te maken gehad, 

waaronder het uitblijven van herstel in veel van de markten waarin SYENSQO 

actief is, en ook, meer specifiek, de situatie van de Boeing-klant en de 

verstoringen op de elektrificatiemarkt. 

- SYENSQO boekte desondanks operationele resultaten en een 

cashflowgeneratie (FCF) die in lijn lagen met de marktverwachtingen, of er zelfs 

iets onder lagen. Dit was vooral te danken aan de beslissingen van het 

management. 

- De pers meldde ook dat mevrouw Kadri dit jaar een retentiebonus heeft 

ontvangen. Deze informatie is correct: ze is opgenomen in het jaarverslag 2024 

van SYENSQO (pagina 93) en de belangrijkste elementen zijn gepubliceerd in 

het prospectus met betrekking tot de splitsing van SOLVAY dat in november 

2023 is gepubliceerd. De raad van bestuur van SOLVAY had immers in 2023 

besloten om mevrouw Kadri een jaarlijkse bonus toe te kennen van € 3,5 

miljoen in 2024, € 3,5 miljoen in 2025 en € 4 miljoen in 2026 indien de CEO van 

SOLVAY aan zou blijven bij SYENSQO, een nieuw bedrijf waarvan de 

continuïteit van het leiderschap moest worden gewaarborgd tijdens een periode 

van grote transformatie. 

Michel, kunnen we daar nog iets aan toevoegen? 

 

Michel DEFOURNY 

- We kunnen ook herinneren dat tot de splitsing werd besloten na een jaar 2022 

waarin SOLVAY historische resultaten boekte. Deze resultaten zijn behaald 

dankzij de energieke acties die mevrouw Kadri sinds 2019 heeft ondernomen: 

schuldherstructurering, kostenverlagingen, transformatie naar een bedrijf dat 

zich meer richt op productverkoop, aandacht voor cashflow, verkoop van 

bepaalde activiteiten, terwijl ze tegelijkertijd een sterk trackrecord op het gebied 

van duurzame ontwikkeling heeft behouden. En laten we het management van 

de Groep tijdens de Covid-periode niet vergeten. 

- Dit was voor de Raad van Bestuur van SOLVAY aanleiding om mevrouw Kadri 

te vragen haar steun te betuigen aan de voortzetting van de splitsing van 

SOLVAY door het beheer van SYENSQO over te nemen. 

- In december 2023 keurde SOLVAC de grondige transformatie van SOLVAY 

goed met de splitsing in twee solide entiteiten met verschillende 

bedrijfsmodellen. Mevrouw Kadri toonde haar leiderschapskwaliteiten in 2024, 

toen SYENSQO, net als veel andere bedrijven, te maken kreeg (en nog steeds 

heeft). 

 

Hebben wij nog vragen? 
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12. 

Michel DEFOURNY 

Inderdaad. Wij hebben nog aanvullende vragen ontvangen over SYENSQO, die we 

als volgt kunnen samenvatten: Hoe ziet u de toekomst van SYENSQO en wat vindt 

de Raad van Bestuur van SOLVAC in het bijzonder van de recente aankondiging van 

SYENSQO over de mogelijkheid van een dubbele notering, namelijk op Euronext en 

in de Verenigde Staten? 

 

Jean-Marie SOLVAY 

- Nogmaals dank aan onze aandeelhouders voor deze vragen. 

- SYENSQO heeft aangetoond dat het ook in een moeilijke context voldoende 

cashflow kan genereren. 

- In 2024 was er sprake van een aanzienlijke krimp op de markten, die nog niet 

tot concrete resultaten van de op innovatie gebaseerde strategie heeft geleid, 

maar die ongetwijfeld de veerkracht van het bedrijf heeft aangetoond. 

 

- De Raad van Bestuur van SYENSQO bestudeert regelmatig alle hefbomen 

voor potentiële waardecreatie die zich aan het bedrijf kunnen voordoen, en is 

het geval bij de aankondiging van de studie naar deze aanvullende notering op 

Euronext Brussels. 

- De Raad van Bestuur van SOLVAC zal uiteraard aandachtig zijn voor alle 

implicaties van een eventuele dubbele notering. Zij zal deze op haar beurt 

grondig bestuderen als het management van SYENSQO meer concrete 

intenties ten gunste van een dergelijke operatie aangeeft. 

 

Nog een geschreven vraag, Michel, om met deze vragen door onze aandeelhouders 

vóór de vergaadering ontvangen te beëindigen? 

 

13. 

Michel DEFOURNY 

Ja, nog een laatste vraag Jean-Marie. Wat SOLVAY betreft, vraagt een 

aandeelhouder ons deze keer hoe de Raad van Bestuur de aankondigingen 

interpreteert die het bedrijf in 2024 heeft gedaan met betrekking tot de locatie 

Salingres, en hoe de Raad van Bestuur de situatie en de potentiële risico's inschat die 

samenhangen met TFA, wat vergelijkbaar is met de situatie met PFAS. 

 

Jean-Marie SOLVAY 
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- De aangekondigde sluiting van de Solvay-fabriek in Salindres, gepland voor 

2025, maakt deel uit van een industriële strategie die gericht is op een 

reorganisatie van de activiteiten van de groep. 

- Op deze locatie werd met name trifluorazijnzuur (TFA) geproduceerd, een 

verbinding die wordt gebruikt als tussenproduct bij de productie van antivirale 

en antikankermedicijnen en fytosanitaire producten. 

- TFA is een bijproduct van de afbraak van bepaalde gefluoreerde gassen en 

pesticiden. Hoewel het geclassificeerd wordt als een per- en polyfluoralkylstof 

(PFAS), onderscheidt het zich door een lage bioaccumulatie en lagere toxiciteit. 

- De persistentie en mobiliteit van de stof in het milieu baren echter steeds meer 

zorgen, vooral omdat de stof in het oppervlaktewater en het grondwater in 

Europa is aangetroffen. 

- In het kader van de Europese REACH-verordening, die gericht is op de 

bescherming van de menselijke gezondheid en het milieu tegen de risico's van 

chemische stoffen, is TFA geregistreerd voor een tonnagebereik van 100 tot 

1.000 ton per jaar. Hoewel er nog geen specifieke beperkingen gelden, vinden 

er gesprekken plaats om de noodzaak van strengere regelgeving te 

beoordelen, met name met betrekking tot PFAS, waar TFA er één van is. 

- Ondertussen maakt de sluiting van de Salindres-site door Solvay een einde 

aan de productie van TFA op deze site. 

- Zoals we al vaker hebben aangegeven, besteedt SOLVAC bij haar 

investeringen bijzonder veel aandacht aan alle externe effecten van hun 

activiteiten. Uit de persberichten die SOLVAY in 2024 over deze onderwerpen 

heeft gepubliceerd, blijkt dat haar management hier inderdaad zeer veel 

aandacht aan besteedt. 

 

EINDE VAN DE Q&A-SESSIE 


